
Delavska mladina se organizira
Ob koncu novembra je bila pri Občinski konferenci Zveze mladine Ljubljana-Center
ustanovljena prva Konferenca mladih delavcevv Ljubljani

• Kanferenco je otvoril Igor
Makovec, predsednik OK ZMS
Lj.-Cemter in s tem simbolično
postavil temelj novih odnosov
samoupravne usmeritve naše
družbe v okviru Zveze mladi-
ne.

Seje Konference mladih de-
lavcev se je udeležilo preko
sto delegatov aktivov ZM ozi-
roma aktivov mdadih delavcev
iz delovnih organizacij y naši
občini. Navzodi so bili tudi
predstavniki ostalih družbeno-
političnih organizacij občine in
mesta Ljubljane. Za predsed-
nika je bil izvoljen Rado Ko-
bal, delavec v stanovanjskem
podjetju »Dom«, sekretar pa
je postal Karel Destovnik, do-
sedanji strokovni sodelavec OK
ZMS Lj.-Center. Izvoljeno je
bilo tudi petnajstčlansko pred-
sedstvo in delegacija v KMD
MK ZMS.

• V KMD pri OK ZMS bodo
voljeni tudi delegafci aktiva
mladih delavcev pri Občinskem
sindikalnem svetu ter bo ta
oblika služila kot metoda dela.
Volitve teh delegatov bodo po-
tekale vzporedno z volitvami
in kOnstituiranjeTH strokovnih
odborov pri Občinskem sindi-
kalnem svetu.

• Programi aktivov mladih
delavcev in iz njih izhajajoč
program Konference mladlh
delavoev je obsežen, saj vse-
buje reševanje vseh proble-
mov, ki tarejo mlade v delov-
nih organizacijah. Zajema tudi
stalno izobraževanje tako na
idejnem kot na strokovnem
področju.

• V ospredju je sedaj sta-
novanjska problematika mla-
dih, ki je hkrati tudi širši druž-
beni problem.

• Stanovanj v delovnih or-
ganiizacijah je na voljo mnogo
manj, kot pa je prosilcev. To
obduitijo predvsem mladi. Pov-
preoni osebni dohodek mladih
je precej nižji, kot je splošni
družfoeni. To pomeni, da si
mladi stanovanj ne morejo ku-
povati. Prav tako ne morejo,
ker so praviloma zaposleni še-
le kratek čas, po določilih sta-
tutov podjetij, zaprositi niti za
družbeno stanovanje, niti ni-
majo možnosti dobiti stano-
vanjskih kreddtov, toliko, kot
bi jih potrebovali. Na ta na-
čto se velik del mlade genera-
cije, in to ne po svojl krivdd,
eocialno difereincira, saj je ne-
šteto primerov, da se mlade
delavske družine stiskajo v
prostorih, ki komaj zaslužijo
ime stanovanje.

• Razumljivo je, da se teh
problemov ne da rešiti čeznoč,
posebno še zato, ker je priliv
mladih v proizvodnjo vsako
leto večji, stanovanja pa se
žal gradijo mnogo počasneje,
predvsem v družbeni lasti, ki
so mladim z nlzkimi dohodki
edino doBegljiva.

• Ob tem se je sprožilo
mnogo predlogov, med njiml
tudi, da naj bi mladi, poleg že
obstoječega, ustanovili svoj po-
seben solidamostni stanovanj-
ski sklad, ki naj bi reševal,
skupno z že obstoječim, iz-
ključno probleme mladih de-
lavskih družin brez ustreznega
bivališča.

• Ta in še mnogo drugih
peredih problemov je obravna-
vala Konferenca mladih delav-

cev. Glede na to, da so se-
daj avtentični interesi delav-
ske mladine prvič zastopand v

taki obliki, ki se je že na usta-
novnem sestanku izkazala kot
sila uspešna, laliko z optiiniz-

mom priČaJkujemo reaultate ta-
kega povezovanja.

Mišo Javornik


